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BUGGENHOUT  

www.n-va.be/buggenhout

De N-VA heeft haar coalitiepartners 
een voorstel gedaan rond 
private samenwerking 
voor het Woonzorgcen-
trum Herfstdroom. 
Zo’n samenwerking 
zou de gemeente en 
haar inwoners mas-
sa’s geld besparen. 
De kwaliteit van de 
dienstverlening in 
het woonzorgcentrum 
zou echter gegarandeerd 
blijven. “Een unieke kans”, 
volgens de N-VA, die haar coali-
tiepartners wil overtuigen dit dossier 
alvast te onderzoeken. 

Buggenhout staat voor een gigantische 
financiële uitdaging: ondanks de hoge le-
ninglast staan er heel wat projecten op til: 
de heraanleg van de stationsomgeving, 
de noodzakelijke bouw van onze nieuwe 
brandweerkazerne en het project Hartje 
Buggenhout maken dat we ernstig moe-
ten nadenken over hoe we belastinggeld 
efficiënter kunnen besteden. 

De N-VA is een verantwoorde beleids-
partij en ging dus op zoek naar mogelijk-
heden om te besparen, zonder te raken 
aan de kwaliteit van de dienstverlening. 
Een belastingverhoging is voor N-VA 
Buggenhout sowieso uit den boze.
 

Het woonzorgcentrum kost de Buggen-
houtse belastingbetaler 700 000 euro 

per jaar. Hoewel de middelen 
voor het woonzorgcentrum 

goed worden besteed, vin-
den we deze kost toch bui-
ten proportie. We stelden 
ons de vraag hoe het komt 
dat privé-woonzorgcentra 
winstgevend zijn en dat het 

gemeentelijke woonzorg-
centrum zoveel geld moet kos-

ten. De dagprijzen in de privé 
liggen nochtans niet hoger. De cij-

fers van het consultingbedrijf Probis, dat 
recent een bedrijfseconomische analyse 
uitvoerde op het Woonzorgcentrum, to-
nen dit ook aan.

Verder blijkt uit deze analyse dat het ver-
zorgend personeel in Buggenhout voldoet 
aan de algemeen geldende normen. De 
ondersteunende diensten in Buggenhout 
zijn dus niet overbemand. 

Wij zochten dus verder. Na contact met 
een privéwoonzorgbedrijf dat 1 500 bed-
den beheert, werd één en ander duidelij-
ker:
• Het effect van de grotere aankoop capaciteit 

(1 500 bedden tegenover 90 voor Bug-
genhout) waardoor er lagere prijzen kun-
nen worden bedongen voor alle mogelijke 
aankopen: luiers, water, koffie, groenten, 
fruit, brood, … Het zou een  besparing be-
teken van 300 000 euro per jaar.

• Het centraliseren van enkele onder-
steunende diensten, waaronder de  
boek houding, technische dienst en de 
personeels administratie. 

• Een privéwoonzorgbedrijf is ook niet 
gebonden aan de wet van openbare 
aanbesteding. Dat levert een groot 
tijds- en  financieel voordeel op bij de 
(ver)bouw(ing) van nieuwe woonzorg-
eenheden.

Op een druk bijgewoonde N-VA-studie-
dag bleek dat heel wat privéwoonzorgbe-
drijven bij een mogelijke samenwerking 
bereid zouden zijn de gebouwen van de 
woonzorgcentra van de OCMW’s te ko-
pen of te huren. Dit heeft in beide gevallen 
een positieve impact op de centen, want in 
het ene geval kan men de lopende lening 
op het gebouw afbetalen en hoeven er 
geen intresten meer betaald te worden, in 
het ander geval betalen we met de huur de 
lening op het gebouw af. Iedere gemeente 
beslist daar autonoom over. 

Al bij al zou een samenwerking met een 
privépartner Buggenhout heel wat kun-
nen doen besparen. Zo krijgen we op-
nieuw middelen ter beschikking voor 
andere sociale maatregelen. Een mooi 
voorbeeld hiervan is de ondersteuning 
van het project De Taalkom, dat al een 
jaar geleden door N-VA-raadslid Karen 
Lauwers op tafel werd gelegd. 

Een 

woonzorgcentrum 

dat samenwerkt met 

een private partner kan 

efficiënter werken en doet 

geen enkele afbreuk aan 

de kwaliteit van de 

dienstverlening.

N-VA wil private samenwerking voor Woonzorgcentrum Herfstdroom
“Drastische besparing zonder afbouw dienstverlening”
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Beste Buggenhoutenaren,

De nieuwjaarsrecepties en 
wensen liggen reeds een tijd-
je achter ons. Toch valt onze 
partij niet stil in deze politiek 
belangrijke periode. Op nati-
onaal vlak is het de N-VA die 
de knopen doorhakt in dos-
siers die reeds jaren stilstaan. 

Zo wordt de Antwerpse Ring 
eindelijk ontsloten met de Oosterweelverbinding 
en krijgt de Gentse Haven na bijna 40 jaar haar 
broodnodige tweede zeesluis. 

Ook op lokaal vlak zaten onze verkozenen en be-
stuursleden zeker niet stil. Verder in dit blad kan 
je lezen dat de N-VA als enige partij geen heilige 
huisjes spaart om het financiële beleid van onze 
gemeente en het OCMW op de rails te houden. De 

gemakkelijke oplossing, namelijk de gemeente-
belasting verhogen, blijft voor ons uiteraard geen 
optie.

Zoals ieder jaar organiseerde N-VA Buggenhout  
haar jaarlijkse visiedag. Hierop konden alle Bug-
genhoutse leden hun inspraak laten gelden over 
het beleid in onze gemeente.

Onze leden zijn eveneens van harte welkom op 
de maandelijkse fractievergaderingen.  Openheid 
van bestuur en transparantie zijn bij de N-VA dui-
delijk geen loze woorden.

Wordt u graag lid van de grootste partij van 
Vlaanderen? Neem dan gerust contact op met één 
van onze bestuursleden of vul het strookje achter-
aan dit blad in.

Ik wens jullie veel leesgenot!

Steven De Backer
Voorzitter

IN BEELD … een nieuw bestuurslid

Woordje van de voorzitter 

Evi Verstraeten

N-VA blaast project De Taalkom nieuw leven in GAS-boetes: straks ook in Buggenhout 
Het project om Nederlandse lessen te geven aan anderstaligen die steun ontvangen van het OCMW is goedge-
keurd op de OCMW-raad van 24 februari 2015.

De inspiratie van het project werd opgedaan bij onze buren over de grens in Opwijk waar de stijging van het 
aantal anderstalige OCMW-klanten al langer voelbaar is. Karen Lauwers, OCMW-raadslid voor de N-VA, introdu-
ceerde het initiatief in Buggenhout al in 2012. In Opwijk, waar zij werkt, coördineerde ze een dergelijk project en 
ondervond ze de voordelen ervan aan den lijve. 

“Met taallessen geef je anderstaligen in onze gemeente meer kansen. Het project gaat verder dan een basiskennis 
opdoen van de Nederlandse taal. Er wordt ook aandacht geschonken aan ‘het leven zoals het is’: documenten voor 
het ziekenfonds, brieven van school of facturen met kleine letters komen aan bod. Het buddy-systeem dat Bug-
genhout wil gebruiken zorgt dat men echt op maat kan werken”, stelt Karen Lauwers.

Toen de sociale dienst haar jaaroverzicht van 2013 voorstelde, werd een forse stijging van het aantal anders talige 
dossiers vastgesteld. Hierdoor werd het N-VA-voorstel nieuw leven ingeblazen. De coalitiepartners NCD en Open 
Vld raakten ook meer en meer overtuigd van de waarde van een project als de Taalkom. 

Ondertussen werden 16 enthousiaste vrijwilligers gevonden die hun en-
gagement reeds konden tonen. De vrijwillige begeleiders ervaren dat de 
anderstaligen enorm veel inzet tonen en roepen op om hen ook op straat in 
het Nederlands aan te spreken. Dat versnelt het leerproces enorm, vinden 
ze.

Intern wordt er ook veel aandacht geschonken aan de activering van 
OCMW-cliënteel. We willen intensiever samenwerking met de VDAB zo-
dat we ondersteunende opleidingen zelf kunnen organiseren en de zoek-
tocht naar werk makkelijker maken. We eisen meer, maar als we de druk 
op de ketel verhogen, moeten we ook de nodige hulpmiddelen aanreiken.

De gemeentelijke commissie voor Alge-
mene Zaken, waar Jean-Pierre Willems de 
N-VA-standpunten verdedigt, werkt nu al 
twee jaar aan het vernieuwen van het poli-
tiereglement. Als we willen weten wat kan 
en wat niet in Buggenhout, is zo’n reglement 
immers noodzakelijk. Bovendien delen we 
de politiezone met Lebbeke en is eenduidig-
heid dus gewenst.

In deze commissie viel onvermijdelijk de 
vraag of er in Buggenhout GAS-boetes  zouden 
worden ingevoerd of niet. 

We kozen er uiteindelijk voor om GAS-boe-
tes in te voeren in domeinen waar het echt niet anders kan. Het openbaar ministerie komt er immers openlijk 
voor uit dat het geen tijd meer heeft om zich bezig te houden met boetes voor bijvoorbeeld wildplassen, graffiti, 
b eschadigingen van monumenten, onroerende en roerende goederen, nachtlawaai, winkeldiefstallen, vechtpar-
tijen, parkeren in dubbele file of verkeerd parkeren. Kan men dit dan zonder meer tolereren? Komen we dan niet in 
een toestand van straffeloosheid terecht? Voor al deze overtredingen, die nauwelijks nog behandeld worden door 
de rechtbanken, ontwikkelde men deze administratieve sanctie. 

FINALE STOK ACHTER DE DEUR
Het is natuurlijk niet de bedoeling te pas en te onpas inwoners een GAS-boete op te leggen. Deze dienen uiteinde-
lijk alleen maar als finale stok achter de deur. Bovendien komt het uitsluitend aan de politie en de GAS-ambtenaar 
toe een GAS-boete uit te schrijven.  De betrokkene heeft daarenboven nog heel wat verweermiddelen te zijner 
beschikking.

Leeftijd: 29 jaar
Gezin: Ik ben getrouwd met Steven Geerts en dat werd gezegend met een prachtige zoon, Conner
Woonplaats: Grote Kouterbaan 3 - 9255 Buggenhout-Opdorp
Beroep: Vroeger was ik bediende in de financiële dienstverlening, nu ben ik met veel plezier voltijds mama en 
drijvende kracht van het gezin
Politieke drijfveer: Ik heb al van jongs af aan een gezonde interesse in de politiek, met een Vlaams-nationalistische 
achtergrond. Mijn beide ouders zijn zelfstandigen en ook mijn echtgenoot is schrijnwerker op zelfstandige basis. Ik 
weet dus als geen ander hoe hard de Vlaming werkt en wil met de N-VA werken aan een algemene verbetering van 
onze levensstandaard. Dat begint in eigen dorp!
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Schepen Wim Mommaers:
“We blijven waken over de centen.”

De Opstalse Patattenmolen 

Wim Mommaers
Schepen

2014 stond helaas, net zoals 2013, in het teken van besparingen. Ondertussen is duidelijk 
geworden wat de impact is van het noodzakelijke, maar drastische snoeiwerk in de gemeentelijke 
begroting. De N-VA blijft waakzaam over de centen. 

Al onze gemeentediensten hebben daarbij inspanningen geleverd. Na deze kaasschaafmethode is het 
bot echter bereikt. Er kan niet verder bespaard worden in de werkingsbudgetten van de gemeente. 
Sommigen beschouwen een belastingverhoging als de ultieme oplossing. Dit is voor de N-VA echter 
onaanvaardbaar. Op die manier zouden immers opnieuw de hardwerkende mensen getroffen worden. De N-VA verkiest 
besparen boven belasten.

Bovendien wordt deze legislatuur de torenhoge Buggenhoutse schuldenlast afgebouwd tot circa 23,5 miljoen euro. 
Dat is niet zoveel als de N-VA gewild had, maar het is zeker een stap in de goede richting. N-VA Buggenhout zet als 
meerderheidspartij duidelijk de tering naar de nering.

Om een aantal redenen is ons investeringsbudget echter zwaarder geworden dan in het begin van de legislatuur was 
vastgelegd. Zo zal er dit jaar nog werk gemaakt worden van de bouw van een nieuwe brandweerkazerne. Gezien de 
erbarmelijke staat van de oude kazerne is dit absoluut noodzakelijk. Ondertussen is immers duidelijk geworden dat 
Buggenhout haar brandweerpost kan behouden binnen de pas opgestarte brandweerzone Oost. De investering in een 
nieuwe kazerne is dan ook nodig.

Ook het project Hartje Buggenhout was niet voorzien. De verkoop van het huis Segers naast de kerk bood echter de 
kans om midden in het centrum van de gemeente een voor het publiek toegankelijke groene zone te voorzien en achter 
de kerk bijkomende parkeerplaatsen aan te leggen. Het project Hartje Buggenhout werd unaniem goedgekeurd door de 
gemeenteraad. We mogen dan ook stellen dat deze investering door iedereen enorm gewaardeerd wordt.

Dat de vernieuwing van de stationsomgeving voor meer ophef zorgt, is niet onbegrijpelijk. Van in het begin was de N-VA 
overtuigd van het feit dat de stationsomgeving wel wat opwaardering kan gebruiken. We zijn echter steeds kritisch 
geweest over het kostenplaatje van onder andere de voorgestelde materialen. Ondertussen werd aan onze opmerkingen 
ook deels tegemoetgekomen.

N-VA Buggenhout blijft echter waakzaam zodat onze gemeentelijke begroting niet ontspoort. Een zuinig investeringsbeleid 
en verdere schuldafbouw vormen immers de beste factoren om de goede werking van onze gemeente voor de toekomst 
te garanderen. Sociaal zijn betekent voor de N-VA niet dat de schuld wordt doorgeschoven naar de komende generaties. De restauratie van de Opstalse Patattenmolen 

loopt naar haar einde toe. Molenromp, metselwerk, 
houtwerk en aandrijfmechanisme werden hersteld of 
vervangen. 

Omdat het een beschermd monument is, ontvingen 
we van de Vlaamse Regering een subsidie van 134 000 
euro. Tijdens het kermisweekend in Opstal wordt de 
Patattenmolen feestelijk geopend in aanwezigheid 
van Vlaams minister-president Geert Bourgeois    
(N-VA)  en gouverneur van Oost-Vlaanderen Jan 
Briers. U bent daarom van harte welkom op vrijdag 
25 september om 20 uur. Er worden rondleidingen en 
maaldemonstraties voorzien

Ondertussen boden zich al drie molenaars (in 
opleiding) en één molenaarster in spe aan om de molen 
regelmatig open te houden. N-VA Buggenhout en onze 
schepen van Cultuur Jan Jacobs in het bijzonder willen 
dat het een ‘levende molen’ wordt die als stuk van ons 
cultureel erfgoed een boeiend verhaal te vertellen 
heeft. 

Buggenhout-centrum is weer vlot bereikbaar vanuit Peizegem. De grootste riolerings- en asfaltwerken 
ooit in Buggenhout werden tot een goed einde gebracht. Ons Buggenhoutbos, toch wel onze 
toeristische joker, kan nu nog beter worden uitgespeeld. Bovendien werden tijdens de werken ook twee 
bufferbekkens aangelegd die de lokale wateroverlast tot een minimum moeten beperken. Daarnaast zijn 
de afgescheiden voet- en fietspaden een belangrijke veiligheidstroef. “Hier en daar dienen er nog enkele 
verkeerstechnische aanpassingen te gebeuren”,  beaamt N-VA-schepen van Mobiliteit Wim Mommaers 
volmondig. “De lopende herziening van ons mobiliteitsplan komt daarbij goed van pas.”

www.buggenhout.vlaanderen Buggenhout heeft voor haar gemeentelijke 
website de domeinnaam 
www.buggenhout.vlaanderen geregistreerd. 
Daarmee maakt onze gemeente gebruik van de 
mogelijkheid om domeinnamen met de exten-
sie .vlaanderen te gebruiken. De nieuwe naam 
is gekoppeld aan de gewone gemeentelijke 
website.

Kasteelstraat onderging metamorfose



Hoe onze pensioenen redden?

17,5
jaar

genieten
van pensioen

77,5
jaar

19,5
jaar

genieten
van pensioen

80,5
jaar

Stijgende levensverwachting Kloof tussen de reële pensioenleeftijd
en de officiële pensioenleeftijd

Onze pensioenen kosten nu 11,9 % van 
wat we samen jaarlijks produceren (bbp).

Als we niet ingrijpen is dat tegen 2060 

Officiële pensioenleeftijd       65 jaar
Reële pensioenleeftijd       59 jaar

Kloof van          6 jaar

Gemiddelde duur 
loopbaan in  buurlanden

1998 2013

39,6
jaar

NL

37,5
jaar

DE
34,6

jaar

FR

38,1 
jaar

GB
32,2

jaar

BE

Elke 5 jaar
stijgt de

levensverwachting
met 1 jaar

EU

35,8
jaar

Bron: Eurostat

= 
15,7 %

Vergrijzingskost

-0,2 % bbp

Vergrijzingskost

Wij grijpen in met
ons pensioenbeleid

Regering-Di Rupo

-1,9 % bbp

8 miljard winst = 
budget van politie + justitie + leger

solidair met 
onze kinderen 
& kleinkinderen

Voor een duurzaam model

met werkbaar
werk

met rechtvaardige
pensioenen

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN
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Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie
Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

Terugsturen naar: N-VA, Koningstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /


